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Referat fra møde i forældrebestyrelsen i Rydsmarken  

Dato og klokkeslæt: 9.11.23 fra kl. 19-21  

Sted: Rydsmarken 

Forplejning: [Klik her – skriv hvad der serveres til mødet] 

Deltagere: Camilla Gashi, Sigrid Date, Nadia Sommer, Sussi Thomsen 

Fraværende:  Susanne Jensen, Anette Pach 

Mødeleder: Sussi 

Referent:  Sussi 

  

1. Godkendelse af dagsorden 
Sagsfremstilling: 
Kan dagsordenen godkendes? 

Beslutning: 
Godkendt. 

2. Ud af huset 
Sagsfremstilling:  
Bestyrelsen har ønsket at få dette punkt på 

Beslutning: 
Punktet er udsat. 

3. Budget 
Sagsfremstilling: 
Sussi orienterer om institutionens budget og bestyrelsens 

Beslutning: 
Vi vil i år komme ud med et lille underskud, sidste år havde vi et underskud på 56.000, 
vi har hentet lidt af det ind, underskuddet føres med over til næste år.  
Bestyrelsen har også nogle penge – til næste møde bliver punktet sat på, i forhold til, 
hvad de vil bruge pengene på.  

 

4. Årshjul 
Sagsfremstilling: 

Vi skal fastsætte datoer for 2024 og indhold til møderne 

Beslutning: 

Der er aftalt møder: 23.1. – 18.4. – 5.9. – 5.11. 
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Punkter til møderne er trivselsundersøgelse, læreplan – hvordan arbejder vi med diverse 
temaer - forældresamarbejde, budget, frokostordning 

Forældremøde afholdes i forbindelse med frokostordning - skal den fortsætte? 

Der skal laves årsberetning.  

 

5. Skal forældre involveres i renovering af legeplads 
Sagsfremstilling: 

Skal bestyrelsen stå for en arbejdsdag, hvor forældre er inviteret til at hjælpe med at 
renovere legeplads.  

Beslutning: 

Vi sætter punktet på mødet i april 

6. info fra institutionen: 
Sagsfremstilling:  

Der orienteres bl.a. om: 

Minimumsnormeringer: Sussi orienterede om minimumsnormering, og at vi ikke får tilført 
flere personaletimer. Børn starter først i børnehave, som 3.1 årig, hvilken betydning det 
har for vores børnetal, ved vi ikke på nuværende tidspunkt.  

Trivselsundersøgelse: Institutionen er i gang med trivselsundersøgelse for kommende 
skolebørn. Rapporten bliver gennemgået på førstkommende møde.  

Legepladsrapport: Vi har fået legepladsrapport. Der er nogle ting vi skal være 
opmærksom på. Vi havde en snak om, hvis der er noget der skal skiftes ud, er det så det 
samme vi skal have, eller skal vi tænke i nye baner? 

Kirke: Alle tre stuer deltager i kirkemusikalsk legestue. 

Evaluering af læreplan: Læreplanen er blevet evalueret, den fremsendes til bestyrelsen, 
når den er klar. 

 

7. Evt. 
Forslag om nattøjsdag + film og snacks. 

Vi havde en snak om fødselsdage.  

Forslag til indhold på forældremøder: div. samarbejdspartnere – ergoterapeut, 
tale/hørekonsulent m.fl. 
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